
PROTOKÓŁ nr XLV/2021 

Z XLV SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 2 czerwca 2021 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XLV sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik  

nr 1, a zakończył o godz. 14:00 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż radni otrzymali wcześniej 

dzienny porządek obrad i poprosił o zgłaszanie do niego uwag. O głos poprosił 

Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, iż w punkcie 10-tym chciałby wprowadzić 

uchwałę dotyczącą nabycia nieruchomości w związku z osiedleniem się na terenie 

Sierpca rodziny repatriantów z Kazachstanu. Oczywiście pod warunkiem wyrażenia 

zgody Rady na to osiedlenie poprzez głosowanie w pkt. 9. Następnie 

Przewodniczący RM odczytał dzienny porządek obrad i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołów z XLIII i XLIV sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z XLIII i XLIV sesji 

RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do 4 czerwca br., czyli do piątku, nie zostaną 

zgłoszone do nich uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał pismo dotyczące wskazania 

przedstawiciela Rady Miejskiej, który zostanie powołany w skład komisji rozpatrującej 

wnioski dotyczące przyznawania wyróżnień dla uczniów. Poinformował również  

o znajdującej się w Biurze Rady Analizie stanu gospodarki odpadami komunalnymi 

na terenie Gminy Miasto Sierpc za rok 2020. Odczytał tez życzenia z okazji Dnia 

Samorządowca, jakie dostarczyły placówki oświatowe z terenu miasta do Urzędu 

Miejskiego. Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Dla Przyszłości 

Sierpca”, p. A. Balcerowski, zwracając się z prośbą do Burmistrza Miasta Sierpca  

o przygotowanie uchwały dotyczącej powołania Komitetu Organizacyjnego  

w związku z obchodami 700-lecia Miasta Sierpca, które będą miały miejsce  

w przyszłym roku. Zadeklarował jednocześnie chęć pracy w tym komitecie członków 

Klubu. Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej  

i Zdrowia, p. W. Skorłutowski, zreferował ostatnie posiedzenie komisji, które odbyło się 

w siedzibie MOPS w Sierpcu, gdzie Dyrektor MOPS, p. A. Olszewska, przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Ośrodka za rok 2020. Jako kolejna głos zabrała 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie”, p. B. Gil, która, w imieniu członków 

Klubu, poinformowała o zdalnej dyskusji dotyczącej projektów uchwał 

podejmowanych na dzisiejszej sesji. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 24 kwietnia 

2021r. do 28 maja 2021 r. – załącznik nr 3. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 3 interpelacje; 

Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone 

do protokołu (załącznik nr 4). Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi  

do dalszego procedowania. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 15 min. przerwy. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje dotyczącą ilości wyciętych drzew w Sierpcu udzieliła 

Naczelnik WSK, p. L. Rymer, wyjaśniając, iż po dokładnym przeanalizowaniu 

dokumentów okazało się, że były jeszcze wydawane decyzje na wniosek jednostek 

oświatowych lub przedszkoli. W 2018r. doszło jeszcze 9 drzew wyciętych z terenu  

MP nr 2, z terenu SP nr 3, MP nr 4. W 2019r. została wycięta 1 sztuka z MP nr 4 i w 2020r.  

z terenu SP nr 2. Łącznie było to 11 sztuk drzew wyciętych w okresie 2017 – 2020.  

Na podstawie analizy dokumentacji z 2016r., do podanej ilości, doszło jeszcze 113 

wyciętych drzew, co nie było powiedziane podczas obrad ostatniej sesji RM, z terenu 

Gminy Miasta Sierpc oraz 12 drzew z terenu MP nr 3 w związku z rozbudową tego 

obiektu. To daje łączną ilość 405 sztuk drzew, która podana była w pisemnej 

odpowiedzi na interpelację. Jeśli chodzi o lata 2014 – 2015 nie ma możliwości 

powrotu do tych dokumentów, ponieważ maja one kategorię archiwalną B5,  

są wstępnie deponowane w archiwum a po upływie okresu, w którym powinny być 

przechowywane są niszczone. W kwestii inwestycji m.in. Burmistrz, p. J. Perzyński 

podkreślił, że ul. Jana Pawła II w tym roku nie będzie remontowana. W Sierpcu  

są miejsca, które pilniej wymagają inwestycji, jednak są składane wnioski i ul. Jana 

Pawła II będzie remontowana, jest przygotowana dokumentacja. Radna, p. B. Gil,  

powiedziała, że jest to potrzebna i ważna informacja, dodała, że gdyby istniała  

w Sierpcu kablówka mieszkańcy z niej dowiadywaliby się o wszystkim. Burmistrz 

poinformował jeszcze, że na wszystkie interpelacje udzieli precyzyjnej odpowiedzi  

na piśmie. 

 8. Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 132/XIX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 25 

września 2019r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego zatrudnionych w 

jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Miasto 

Sierpc. 

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił 

Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który wyjaśnił, że projekt tej uchwały jest 

wynikiem podjęcia uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Miejskich Przedszkoli,  

co powoduje konieczność dokonywania niezbędnych zmian w niektórych aktach 

prawnych. W tym projekcie zmiana dotyczy określenia stawki dodatku funkcyjnego 

dla dyrektora przedszkola w zależności od ilości oddziałów przedszkolnych. Radna,  

p. B. Gil, zapytała, czy w zależności od ilości oddziałów, np. przy ilości 4 lub 5 

oddziałów dodatek będzie taki sam, jak przy 7 lub więcej, czy będzie zróżnicowany. 

Naczelnik WOK odpowiedział, że będzie to dodatek  o tej samej wysokości. Wobec 

tego Radna stwierdziła, że jest to niesprawiedliwe. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, powiedział, że w przedszkolach jest również stanowisko 

wicedyrektora. Naczelnik uściślił, że są to kwoty, które radni ustalili we wrześniu 2019r., 

czyli są dwa przedziały i dwie stawki dodatku funkcyjnego, pierwsza stawka  

w przedziale 1-3 oddziałów i druga stawka powyżej 3 oddziałów podkreślając 

jednocześnie, że ze względów lokalowych nie ma możliwości w naszej bazie 



utworzenia większej ilości oddziałów niż 7. Dodał, że jeśli przedszkole liczy 6 i więcej 

oddziałów, wówczas dyrektor, w porozumieniu z organem wykonawczym 

samorządu, ma prawo ustanowić stanowisko wicedyrektora, jako wsparcia  

w zarządzaniu. Burmistrz, p. J. Perzyński, uzupełnił, że nie ma jednostek 3 i 4 

oddziałowych, ponieważ dwie małe jednostki zostały połączone w 7 oddziałową 

jednostkę i póki co na terenie miasta nie ma 4 oddziałowego przedszkola. Ad vocem 

Radna, p. B. Gil, powiedziała, że wyraziła, w odniesieniu do tego, co powiedział Pan 

Naczelnik WOK, co po prostu na ten temat sądzi. 

 Głosowano w sprawie: 

 Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 132/XIX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 25 

września 2019r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego zatrudnionych w 

jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Miasto 

Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

353/XLV/2021 RM  ws. zmiany uchwały nr 132/XIX/2019 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

25 września 2019r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość stawek 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego zatrudnionych w 

jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Miasto 

Sierpc - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski 

9. Uchwała RM ws. zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Miasto Sierpc 

rodziny repatriantów z Kazachstanu. 

W tym punkcie głos zabrała Naczelnik WSK, p. L. Rymer, informując, że projekt ten 

jest pierwszą tego typu inicjatywą, jeżeli chodzi o miasto Sierpc. Na wstępie dodała, 

iż od wielu lat miasto otrzymuje szereg takich próśb od naszych rodaków, którzy 

zostali przesiedleni w różne miejsca świata, jednak barierą w realizacji tego były 

zawsze finanse, ponieważ gmina musi zaproszonej rodzinie zapewnić miejsce 



zamieszkania. Sytuacja zmieniła się, gdy do gminy  zgłosiła się Fundacja „Dla 

Rodaka” z propozycją współpracy. Zmienione prawodawstwo w tym zakresie daje 

szereg narzędzi, które pomagają gminom w przygotowaniu tego miejsca pobytu  

dla naszych rodaków przesiedlanych na terytorium Polski. To właśnie zachęciło 

władze miasta do wystąpienia z taką inicjatywą. Pierwszym krokiem było przekazanie 

listu intencyjnego do wojewody mazowieckiego, który zadeklarował wsparcie 

finansowe w kwocie 4 200 zł za każdy m2 mieszkania, które zostanie na ten cel 

przeznaczone. Naczelnik WSK poinformowała, że jest to trzyosobowa rodzina, 

małżeństwo ok. 60-tego roku życia wraz z dorosłym synem. Kobieta ta ma 

udowodnione pochodzenie polskie. Jej dziadkowie i pradziadkowie byli Polakami, 

natomiast mąż nie jest Polakiem, ale dziecko z automatu ma pochodzenie polskie. 

Posiadają wszystkie niezbędne dokumenty, aby wrócić do Polski. Deklarują duże 

przywiązanie w kwestii kultury, historii, tradycji z Polską. W celu otrzymania tych 

dokumentów musieli przejść szereg egzaminów i kontroli z Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych i Administracji oraz Konsula Polskiego. Osoby te są aktywne 

zawodowo w Kazachstanie. Głowa rodziny posiada prawo jazdy na samochody 

ciężarowe, w takim zawodzie pracuje i zadeklarował, że w Polsce otrzymał już 

propozycje pracy w firmach zajmujących się transportem międzynarodowym. Żona  

i syn ze względu na trudności w porozumiewaniu się w języku polskim deklarują,  

że gotowi są znaleźć zatrudnienie przy pracy fizycznej. Pani Rymer dodała,  

że preambuła ustawy o repatriacji mówi wprost, że „Powinnością Państwa Polskiego 

jest umożliwienie repatriacji rodakom, którzy pozostali na Wschodzie”. Zgodnie z tą 

ustawą miasto jest zobowiązane wspomóc tych ludzi w okresie 2 lat, jeżeli chodzi  

o zatrudnienie, pomoc w nauce języka i w zamieszkaniu. Poinformowała też,  

że mieszkanie zakupione ze środków od wojewody staje się mieszkaniem 

komunalnym będącym w zasobach mieszkaniowych Gminy Miasta Sierpc. Będą oni 

płacić taki sam czynsz i współpracować z miastem, jak pozostali lokatorzy zasobów 

komunalnych gminy. Nadmieniła również, że Polska w kwestii pomocy swoim 

rodakom w powrocie do kraju jest na jednym z ostatnich miejsc wśród innych 

państw. Najbliższą gminą podejmującą taką samą współpracę jest Gmina Miejska 

Płock. Burmistrz dopowiedział, że jeśli będzie pozytywna decyzja radnych w kwestii 

zaproszenia repatriantów do Polski, zasadne będzie wprowadzenie uchwały 

dotyczącej zakupu lokalu mieszkalnego, w którym te osoby zamieszkają. Uchwała ta 

wchodzi w życie z dniem podpisania porozumienia z Wojewodą Mazowieckim,  

w przeciwnym razie staje się ona bezprzedmiotowa. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy ci 

ludzie chcą przyjechać właśnie do takiego miasta, jakim jest Sierpc i czy oprócz 

mieszkania miasto musi coś jeszcze zagwarantować i ile będzie to kosztować. 

Naczelnik WSK odpowiedziała, że tak, są oni zdecydowani na przyjazd do Sierpca. 

Należy też zaznaczyć, że przyjadą oni jedynie z bagażem lotniczym, ponieważ 

transport ich rzeczy byłby  bardzo kosztowny, dlatego oprócz zakupu mieszkania 

trzeba go jeszcze wyposażyć w niezbędne elementy codziennego użytku. Środki  

na ten cel również będą pochodzić z budżetu wojewody. Pomocą ze strony gminy 

będzie załatwianie spraw administracyjnych, takich, jak np. wyrobienie numeru 

PESEL, znalezienie przychodni POZ. Wiceprzewodniczący, p. W. Frydrychowicz, 

poprosił o przybliżenie życiorysu rodziny. Naczelnik odczytała maila otrzymanego od 

tych osób, z którego wynika, że jest to trzyosobowa, katolicka rodzina. Mężczyzna 

urodzony w 1974r. posiadający wykształcenie średnie zawodowe. Kobieta, rocznik 

1975, wykształcenie średnie, obecnie pracująca w księgowości, ale gotowa podjąć 

pracę np. w sklepie, hurtowni. Syn pełnoletni, urodzony w 1997r., wykształcenie 

wyższe, licencjat z budownictwa, gotowy pracować w hurtowni, przy produkcji,  

w centrum logistycznym. W Kazachstanie jest menadżerem. Posiada znajomość 



języka polskiego na podstawowym poziomie. Deklarują gotowość przyjazdu do Polski 

jesienią 2021r. Radna, p. B. Gil, zapytała, jaki jest układ pomieszczeń w mieszkaniu, 

czy są tam dwa pokoje. Pani Rymer wyjaśniła, że są to dwa pokoje, kuchnia i 

łazienka. Dodała, że mieszkanie to nie wymaga generalnego remontu, jedynie 

odświeżenia ścian. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Miasto Sierpc 

rodziny repatriantów z Kazachstanu. 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

354/XLV/2021 RM  ws. zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Miasto Sierpc 

rodziny repatriantów z Kazachstanu - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

W związku z przyjęciem przez Radę Miejską Sierpca poprzedniej uchwały Burmistrz, 

 p. J. Perzyński, zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

uchwały w sprawie nabycia lokalu mieszkalnego. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, poddał przedmiotowy wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie punktu do porządku 

obrad. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (4) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał rozszerzony 

porządek obrad i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (4) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

10. Uchwała RM ws. nabycia lokalu mieszkalnego. 

Szczegóły na temat projektu tej uchwały przedstawił Naczelnik WAG, p. P. Brzeski, 

wyjaśniając, że w § 2 wstawiona jest maksymalna kwota nabycia nieruchomości, 

czyli  w przeliczeniu za m2  wychodzi kwota 4 000 zł. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nabycia lokalu mieszkalnego.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

355/XLV/2021 RM  ws. nabycia lokalu mieszkalnego - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (5) 

Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 



W tym punkcie o głos również został poproszony Naczelnik WAG, p. P. Brzeski, który 

wyjaśnił, że nieruchomość położona jest przy ul. Gabriela Narutowicza przeznaczona 

na prowadzenie magazynu żywności przez organizacje pożytku publicznego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

356/XLV/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie poprosił o zreferowanie projektu 

uchwały Naczelnika WAG, p. P. Brzeskiego. Poinformował on, iż nieruchomość ta 

oddana będzie w dzierżawę na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. Dodał, że dzierżawca należycie wywiązuje się z warunków 

umowy. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

357/XLV/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (5) 



Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 10 lat. 

W tym punkcie o głos również został poproszony Naczelnik WAG, p. P. Brzeski, który 

poinformował, że dzierżawca na własny koszt utrzymuje ta nieruchomość  

z przeznaczeniem na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, tzw. glinki. Dodał,  

że dzierżawca należycie wywiązuje się z warunków umowy. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 10 lat.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

358/XLV/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 10 lat - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (5) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zreferowanie projektu uchwały 

Skarbnik, p. K. Joniak,  która wymieniła najważniejsze zmiany, jakie zostały 

wprowadzone w uchwale budżetowej, które szczegółowo wymienione  

są w uzasadnieniu do uchwały. Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, zapytał, 

czy zakres prac na ul. Benedyktyńskiej pozostanie taki sam, czy zostanie zmniejszony. 

Skarbnik odpowiedziała, że jeśli chodzi o zakres merytoryczny, to nie jest w stanie 

udzielić odpowiedzi. W tym zakresie wiedzę posiada Naczelnik WIF, p. B. Ciemiecki. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że na ten zakres prac, który jest zaplanowany 

środków wystarczy. Radna, p. B. Gil, zapytała o zmianę kwoty dotyczącą 

utwardzenia gruzem betonowym oraz o przebudowę chodnika i wykonanie nakładki 

na ul. Zielonej, czego nie było w poprzednich dokumentach, jak również  

ul. Kopernika i ul. Kwiatowej. Pani Joniak przyznała, że te ulice pojawiają się w tym 

projekcie, w poprzednich ich nie było, ponieważ są to nowe zdania wchodzące  

do budżetu. Jeśli chodzi o utwardzenie gruzem betonowym, to było ujęte już 

wcześniej w budżecie. Radna zapytała jeszcze, co będzie wykonywane w CKiSZ  

za kwotę pół miliona. Skarbnik wyjaśniła, co zostanie wykonane za kwotę  

228 545,48 zł, która wchodzi do obecnego projektu uchwały. Będą naprawiane m.in. 

piwnice uszkodzone w wyniku zalania po ubiegłorocznej ulewie, wysuszane ściany, 



zostanie naprawiona winda, również uszkodzona po zalaniu, będzie udrożniania 

kanalizacja. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

359/XLV/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (4) 

Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Sprawy różne. 

Radny, p. W. Jaworowski zapytał o fatalny stan techniczny dróg w mieście. Burmistrz, 

p. J. Perzyński, poinformował, że pierwsze naprawy zostaną wykonane w najbliższy 

piątek, środę i czwartek na ul. Wiosny Ludów, Braci Tułodzieckich  

oraz na Pl. Chopina. Jeśli chodzi o poważniejsze naprawy, to na początku wakacji 

zostanie rozpoczęty pierwszy etap napraw na ul. Zielonej, na co zostało 

przeznaczone w budżecie 100 000 zł. W sierpniu zostanie złożony wniosek  

do wojewody dotyczący pozyskania środków zewnętrznych na remont Pl. Chopina. 

Radny, p. K. Skrzyński, wyraził nadzieję, że wymieniony wcześniej przez Burmistrza 

zakres prac jest związany z przygotowaniem do prac MZDW odnośnie ul. Płockiej. 

Burmistrz potwierdził, iż stosowne dokumenty zostały wysłane do marszałka a całość 

tych prac może potrwać nawet 2 lata. Radny, p. Z. Długokecki, powiedział,  

że wielokrotnie zgłaszał do Burmistrza zły stan nawierzchni tej drogi, ale niestety 

rozpoczęcie prac opóźniały panujące dotychczas warunki atmosferyczne.  

Na koniec Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył od Rady miejskiej Sierpca 

życzenia z okazji Dnia Samorządowca. 

 

 

 

 

 

 



16. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej Sierpca. 
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